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Protokół Nr 9 

z  posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 

w dniu 22 kwietnia 2025 roku. 

 

Komisja rozpoczęła posiedzenie o godzinie 15.10 w siedzibie Urzędu Miejskiego w Złotoryi. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 

• Z-ca Burmistrza Miasta Złotoryja- Paweł Rudkowski 

• Sekretarz Miasta Złotoryja- Ewa Szczecińska- Bedryj 

• Skarbnik Miasta Złotoryja- Agnieszka Pogońska 

• Z-ca Naczelnika Wydziału Infrastruktury i Urbanistyki- Jacek Janiak  

• Radni w składzie:  

1.  Bartnicki Adam 

2.  Baranowski Artur,  

3.  Dechnik Stanisław, 

4.  Djorić Agnieszka 

5.  Maciejewski Paweł 

6.  Manowiec Beata 

7.  Markiewicz Przemysław 

8.  Miras Iwona 

9.  Stalski Mariusz 

10. Szapował Alicja 

11. Tokarz Rafał 

12. Wolańska Lilia 

13. Wilczyński Waldemar 

 

 Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Przyjęcie porządku obrad Komisji. 

3. Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 25.03. 2025 roku. 

4. Zanieczyszczenie powietrza- analiza przyczyn i skutków oraz proponowane działania 

naprawcze. 

5. Mała retencja na terenie gminy-ochrona i efektywne wykorzystanie wód opadowych 

 i pitnych. 

6. Zagrożenia powodziowe w dolinie Kaczawy- współpraca gminy z Wodami Polskimi  

oraz podejmowane działania. 

7. Sprawy różne 

8. Zamknięcie posiedzenia Komisji 

 

 

 



Ad. 1 

Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych, powitała Radnych oraz pracowników Urzędu Miejskiego. 

Ad. 2 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła proponowany porządek obrad, który został  

zaakceptowany przez Radnych obecnych na posiedzeniu.  

Ad. 3 

Protokół z Posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa, Zdrowia i Spraw Społecznych z dnia 25.03.2025 

roku został przekazany Radnym do zapoznania się. Radni nie zgłaszali uwag.  

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem Protokołu. Protokół został przyjęty przez Radnych 

jednogłośnie. 

Ad. 4 

Zanieczyszczenie powietrza- analiza przyczyn i skutków oraz proponowane działania 

naprawcze. 

Zagadnienia dotyczące zanieczyszczenia powietrza przedstawił i omówił Z-ca Burmistrza,  

Pan Paweł Rudkowski. W sprawie środków finansowych przeznaczonych na program „Ciepłe 

mieszkanie” głos zabrała Pani Skarbnik Agnieszka Pogońska. 

W sprawie omawianych zagadnień pytanie zadał Radny Artur Baranowski. Pytanie dotyczyło 

zasobów przedstawionych danych. 

Ad. 5 
Mała retencja na terenie gminy – ochrona oraz efektywne wykorzystanie wód opadowych 

i pitnych. 

Zagadnienia związane z małą retencją na terenie gminy zostały przedstawione przez Zastępcę 

Burmistrza, Pana Pawła Rudkowskiego oraz Zastępcę Naczelnika Wydziału Infrastruktury  

i Urbanistyki, Pana Jacka Janiaka. 

Radni nie zgłaszali uwag. 

Ad. 6 

Zagrożenia powodziowe w dolinie Kaczawy- współpraca gminy z Wodami Polskimi  
oraz podejmowane działania. 
Zagadnienia dotyczące zagrożeń powodziowych oraz pogłębiania współpracy z Wodami 
Polskimi omówione zostały przez Z-cę Burmistrza- Pana Pawła Rudkowskiego 
oraz Pana Jacka Janiaka- Zastępcę Naczelnika Infrastruktury i Urbanistyki.  
W nawiązaniu do omawianego tematu Radny, Pan Mariusz Stalski, zadał pytanie  
dotyczące planowanego ścinania drzew rosnących wzdłuż rzeki Kaczawy, w kierunku 
miejscowości Jerzmanice. 
 

Ad.7 

Sprawy różne. 

W zakresie spraw różnych głos zabrali Radni: 

• Radny Artur Baranowski-  zadał pytanie dotyczące przeglądów gwarancyjnych 

zrewitalizowanych podwórek oraz protokołów z przeprowadzonych kontroli, 

 a także możliwości zapoznania się z tymi dokumentami. 

• Radny Paweł Maciejewski – poruszył kwestię nieprawidłowości podczas dwóch pierwszych 

głosowań, wskazując na rozbieżność między liczbą oddanych głosów, 

a liczbą Radnych obecnych na sali. 



• Radny Stanisław Dechnik– zgłosił problem dotyczący bezpieczeństwa, wynikający  

z uszkodzonej kładki prowadzącej do starej, rozebranej piekarni przy ulicy Wyszyńskiego. 

• Radna Beata Manowiec – poinformowała o planowanym, cyklicznym udziale przedstawicieli 

Rady Miasta w spotkaniach Rady Seniorów, które mają odbywać się raz na kwartał. 

 

Ad.8 

Zamkniecie posiedzenia Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji podziękowała Radnym oraz Pracownikom Urzędu Miejskiego   

za udział w posiedzeniu i zamknęła posiedzenie Komisji. 

 

 

Przewodnicząca Komisji Bezpieczeństwa 

        Zdrowia i Spraw Społecznych    

                                      

       Beata Manowiec 

                                                                                               

           

 

 


